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ZAPISNIK 
redne letne skupščine, ki je bila 30. junija 2013  
ob 17.00 uri v skakalnem centru na Mostecu. 

 
Aleš Šabeder, podpredsednik kluba, predstavi predlog dnevnega reda: 
1. Otvoritev zasedanja, izvolitev delovnih teles in ugotovitev sklepčnosti 

- izvolitev delovnega predsedstva 
- izvolitev verifikacijske komisije 
- izvolitev zapisnikarja in overovatelja zapisnika 

2. Potrditev zapisnika redne letne skupščine z dne 6.6.2013 
3. Predlog spremembe Pravil SSK Ilirija 
4. Predstavitev poročil: 

- o delu kluba v sezoni 2013/2014 
- finančno poročilo 
- poročilo nadzornega odbora 
- načrt dela za sezono 2014/2015 
- poročilo o vzdrževanju in investicijah 

5. Razprava po poročilih in načrtu 
6. Razrešitev predsednika IO-ja, nadzornega odbora in disciplinske komisije 
7. Volitve predsednika IO-ja, nadzornega odbora in disciplinske komisije 
8. Podelitev nagrad  
9. Razno: 

- članarina za leto 2014/2015 
 
Predlog dnevnega reda je bil sprejet soglasno (46 glasov za, 0 glasov proti, 0 glasov vzdržani). 
 
ad 1) 
Otvoritev zasedanja, izvolitev delovnih teles in ugotovitev sklepčnosti 
 
Za delovno predsedstvo so bili predlagani:  
predsednik: Zlatko Suzič ter 
člana: Vesna Štemberger in Franci Rogelj. 
 
V verifikacijsko komisijo so bili predlagani: 
predsednica: Vesna Jeglič ter 
člana: Miha Sever in Kristjan Deterding. 
 
Za zapisnikarja in overovatelja zapisnika so bili predlagani: 
zapisničarka: Irena Seretinek ter 
overovatelja: Peter Peklaj in Lidija Hlače. 
 
Predlog delovnega predsedstva, verifikacijske komisije in zapisnikarja z overovateljema, je bil potrjen z 
enim vzdržanim glasom. (51 glasov ZA, 0 glasov proti, 1 glas vzdržan). 
 
Verifikacijska komisija je podala poročilo, da ob 17. uri skupščina ni sklepčna. Po 17. členu statuta bi 
moralo biti prisotnih najmanj tretjina članov kluba z volilno pravico. Zato se je skupščina prestavila za 
pol ure. Ob 17:30 je verifikacijska komisija ugotovila, da je prisotnih 52 članov (od 131) in, da je 
skupščina sklepčna, saj je bilo prisotnih najmanj 20 članov. 
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ad 2) 
Predsednik delovnega predsedstva Zlatko Suzič je prisotnim članom povzel zapisnik in sklepe zadnje 
skupščine z dne 6.6.2013. 
 
Na podan zapisnik ni bilo pripomb, zato je bil zapisnik soglasno sprejet (52 glasov ZA, 0 glasov proti, 0 
glasov vzdržani). 
 
SKLEP 1: Zapisnik skupščine 2013 je potrjen. 
 
 
ad 3) 
Predsednik delovnega predsedstva predstavi bistvene spremembe pravil kluba, ki so: 

- sprememba imena iz Pravil SSK Ilirija v Statut SSK Ilirija in 
- dopolnitev dejavnosti, da se klub poleg skokov ukvarja tudi z nordijsko kombinacijo. 

Predlog za dopolnitve statuta je bil na dan skupščine podan tudi s strani člana Zvonimirja Borštnarja, 
vendar Zlatko Suzič predlaga, da se o posredovanih spremembah statuta najprej razpravlja na prvi 
naslednji seji izvršilnega odbora, ki na predlog poda svoje mnenje. 
 
Zlatko Suzič predlaga glasovanje o spremembah statuta.  
 
Na dopolnitve statuta kluba ni bilo pripomb, zato je bil soglasno potrjen (52 glasov ZA, 0 glasov proti, 0 
glasov vzdržani). 
 
SKLEP 2: Dopolnitve statuta kluba so potrjene. Največja sprememba je, da se SSK ILIRIJA 
poleg smučarskih skokov ukvarja tudi z nordijsko kombinacijo. 
 
 
ad 4) 
Zlatko Suzič pozove k predstavitvi poročil. 

- o delu kluba v sezoni 2013/2014 (Ljubo Jasnič) – PRILOGA 1 
- finančno poročilo (Aleš Šabeder) – PRILOGA 2 
- poročilo nadzornega odbora (Neža Oman Sršen) – PRILOGA 3 
- načrt dela za sezono 2014/2015 bo predstavljen v okviru kandidature Aleša Šabederja za 

predsednika 
- poročilo o vzdrževanju in investicijah (Zlatko Suzič) – PRILOGA 4 

 
ad 5) 
Zlatko Suzič odpre razpravo o predstavljenih poročilih. 
 
Zvonimir Borštnar pohvali dobro udeležbo na številnih delovnih akcijah, ki so bile organizirane v 
pretekli sezoni. Novo vodstvo kluba pozove, da z Zavodom za šport doreče katera vzdrževalna in 
investicijska dela lahko klub naredi sam. Potrebno bo pripraviti nov plan razvoja skakalnega centra v 
skladu z dogovorom z Mestno občino Ljubljana ter z Zavodom za šport – še posebej izpostavi spodnje 
parkirišče. Potrebna bo tudi rekonstrukcija klubskega doma, saj ga bi bilo potrebno povečati, ločiti 
garderobe in sanitarije na moške in ženske. Potrebno bi bilo posodobiti električno napeljavo ( 3 x 35 A 
in agregat na nafto). Skupaj z MOLom bi se moral klub angažirati, da se pot od Panonije do Tivolija 
razsvetli. Pove, da je na tem projektu v preteklosti že sodeloval in takrat so ugotovili, kje bi lahko stale 
razdelilne omarice. Nuno bi bilo potrebno za 100% povečati bazen za vodo, da bo zasneževanje 
objektov hitrejše.  
 
Predstavljena poročila so bila dana na glasovanje. 
 
Vsa poročila so bila soglasno sprejeta (52 glasov ZA, 0 glasov proti, 0 glasov vzdržani). 
 
SKLEP 3: Predstavljena poročila o delovanju kluba v pretekli sezoni so potrjena. 
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ad 6) 
Razrešitev predsednika IO-ja, nadzornega odbora in disciplinske komisije 
 
Izpostavljena je bila dilema ali je ta skupščina volilna za nadomestne člane odborov ali za vse člane 
odborov. V kolikor je za vse člane odborov to pomeni, da bi po veljavnem statutu imeli naslednje leto 
ponovno volilno skupščino. 
 
Zlatko Suzič da na glasovanje vprašanje: Ali je ta skupščina volilna za nadomestne člane? 
Rezultat: 52 glasov ZA, 0 glasov proti, 0 glasov vzdržani. 
 
SKLEP 4: Skupščina 2014 je volilna za nadomestne člane odborov. 
 
 
Vesna Jeglič članom predstavi še prejete kandidature za predsednika kluba in člane odborov. Na 
klubski naslov je v prvem razpisanem roku prišla ena kandidatura za predsednika, v drugem 
razpisanem roku (do 19.6.2014) pa je kandidature za organe kluba posredoval še Zvonimir Borštnar. 
Na dopisni seji IO-ja so se prejete kandidature obravnavale in predlagatelja se je pozvalo, da do 
26.6.2014 pridobi pisna soglasja predlaganih kandidatov. Soglasja so na klubsko elektronsko pošto 
prihajala na dan skupščine.  
 
Zvonimir Borštnar je pojasnil svojo pritožbo, ki jo je podal na poziv k evidentiranju kandidatov in da 
zameri IO-ju, da ni dobil odgovora in da je lista članov kluba tajna. 
 
Ljubo Jasnič je povzel dogodke preteklih dni v povezavi z evidentiranjem kandidatov in pripravami na 
skupščino. Pritožba Zvonimirja Borštnarja je bila na klub poslana dan pred iztekom prvega roka za 
oddajo kandidatur, in sicer 9.6.2014. Na dopisni seji IO-ja, ki je bila 12.6.2014, smo obravnavali 
pritožbo in zaradi utemeljenosti le-te, se je podaljšal rok za evidentiranje kandidatov. Sprejeti so bili 
naslednji sklepi: 

Sklep a: Postopek evidentiranja in kandidiranja za volitve  predsednika  SSK ILIRIJA in IO, 
nadzornega in disciplinskega odbora SSK ILIRIJA ter člane IO za mandatno obdobje 2014-2018 
se podaljša do 19.6.2014. 
Sklep b: Kandidati, ki kandidirajo, morajo biti člani SSK ILIRIJA in imeti ob vložitvi kandidature 
plačano članarino, kar dokazujejo z računom, izdanim s strani kluba ali s člansko izkaznico SZS 
– Modro kartico. 
Sklep c: Kandidati morajo pripraviti program dela in strategijo razvoja delovanja kluba disciplin 
za smučarske skoke in NK  ter izvedbe marketinških dejavnosti. 
Sklep d: Kandidati posredujejo kandidature do 19.6.2014 do 12.00 ure na naslov: SSK ILIRIJA, 
IZVRŠNI ODBOR, VODNIKOVA 155, 1000 Ljubljana. Zaprta ovojnica mora biti z oznako 
»VOLlTVE - NE ODPIRAJ«. 
Sklep e: Sklepi IO SSK ILIRIJA s pozivom se objavijo na oglasni deski kluba in na spletni strani 
SSK ILIRIJA. Kandidacijski postopek se bo izvedel v skladu s pravili kluba na seji IO SSK 
ILIRIJA dne 20.6.2014. 

Na osnovi sprejetih sklepov je bil na spletni strani kluba objavljen spremenjen poziv za evidentiranje 
kandidatov, skupaj s sprejetimi sklepi korespondenčne seje.  Ljubo Jasnič pojasni še tajnost članov in 
sicer, da seznam članov kluba ni tajen in si ga lahko vsak član ogleda pri pooblaščeni osebi. Res pa 
je, da se ne pošilja po pošti ali e-pošti, kot je bilo iz prošnje Zvonimirja Borštnarja razbrati.  
 
Vesna Jeglič postavi vprašanje za glasovanje: Ali se na nadomestnih volitvah izključi kandidate, 
predlagane s strani Zvonimirja Borštnarja zaradi predstavljenih okoliščin? 
 
Rezultat: 42 glasov ZA, 8 glasov proti, 2 glasova vzdržana. 
 
SKLEP 5: Kandidatov, predlaganih s strani Zvonimirja Borštnarja, se na nadomestnih volitvah 
ne upošteva. 
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Zlatko Suzič da na glasovanje razrešitev naslednjih predsednikov in članov odborov: 
- predsednika kluba in izvršilnega odbora Ljuba Jasniča, 
- predsednice nadzornega odbora Neže Oman Sršen in 
- članice izvršilnega odbora Zale Brodnik Rahne. 

 
Rezultat: 51 glasov ZA, 0 glasov proti, 1 glas vzdržan. 
 
SKLEP 6: Predsednik kluba in izvršilnega odbora Ljubo Jasnič je razrešen. 
 
SKLEP 7: Predsednica nadzornega odbora Neža Oman Sršen je razrešena. 
 
SKLEP 8: Članica izvršilnega odbora Zala Brodnik Rahne je razrešena. 
 
 
ad 7) 
Volitve predsednika kluba in IO-ja, nadzornega odbora in disciplinske komisije ter nadomestnih članov 
 
Zlatko Suzič predlaga, da so volitve javne, zato da predlog na glasovanje. 
Rezultat: 52 glasov ZA, 0 glasov proti, 0 glasov vzdržanih. 
 
SKLEP 9: Volitve bodo javne. 
 
Za predsednika kluba v naslednjem olimpijskem obdobju kandidira Aleš Šabeder. 
Rezultat: 52 glasov ZA, 0 glasov proti, 0 glasov vzdržanih. 
 
SKLEP 10: Nov predsednik kluba, izvoljen za obdobje 2014-2018, je Aleš Šabeder. 
 
Za nadomestna člana izvršilnega odbora sta s strani IO-ja predlagana Neža Oman Sršen in Janez 
Stražišar. 
Rezultat: 51 glasov ZA, 0 glasov proti, 1 glas vzdržan. 
 
SKLEP 11: Nova člana izvršilnega odbora sta Neža Oman Sršen in Janez Stražišar. 
 
Za predsednika disciplinskega odbora je s strani IO-ja predlagan Andrej Masle. 
Rezultat: 52 glasov ZA, 0 glasov proti, 0 glasov vzdržanih. 
 
SKLEP 12: Predsednik disciplinskega odbora, izvoljen za obdobje 2014-2018, je Andrej Masle. 
 
Za predsednika nadzornega odbora sta v klub prišli dve kandidaturi: s strani IO-ja je predlagan Luka 
Podjed, Zvonimir Borštnar pa je oddal veljavno kandidaturo do roka za evidentiranje. Na glasovanje je 
bil najprej dan Luka Podjed. Rezultat: 30 glasov ZA, 3 glasovi proti, 19 glasov vzdržanih. Naslednje 
glasovanje je bilo za Zvonimirja Borštnarja. Rezultat: 3 glasovi ZA, 40 glasov proti, 9 glasov vzdržanih. 
 
SKLEP 13: Predsednik nadzornega odbora, izvoljen za obdobje 2014-2018, je Luka Podjed. 
 
Na skupščini se ne bo glasovalo o Svetu kluba, saj predlagani kandidati niso do predpisanega roka 
dali soglasja k imenovanju. Članom kluba je bilo pojasnjeno, da statut omogoča oblikovanje 
posvetovalnega organa – Sveta kluba, ki ga voli skupščina. Zvonimir Borštnar je predlagal 16 
kandidatov (Nušo Tome Babnik, Vladimirja Brasa ml., Matjaža Debelaka, Damjana Frasa, Mirana 
Horvata, Gorana Janusa, Ljuba Jasniča, Braneta Kolmana, Luko Koprivška, Miho Koprivška, Mitjo 
Kosi, Marjana Letnarja, Ferda Lužarja, Damijana Mlakarja, Marjana Prelovška in Primoža Ulago).  
 
Zlatko Suzič da na glasovanje ali se skupščina sprejme predlagano kandidatno listo.  
Rezultat: 52 glasov ZA, 0 glasov proti, 0 glasov vzdržanih. 
 
SKLEP 14: Sprejeta je kandidatna lista za oblikovanje posvetovalnega organa kluba – Svet 
kluba. Izvršilnemu odboru skupščina nalaga, da predlagane kandidate pozove k sodelovanju. 
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Nova sestava odborov po sprejetju vseh kandidatur. 
 
IZVRŠILNI ODBOR 

# Ime in priimek odbor 

1 Aleš Šabeder IO - predsednik 

2 Irena Seretinek IO - sekretarka 

3 Nuša Tome Babnik IO 

4 Edo Škufca IO 

5 Janko Damjan IO 

6 Vesna Štemberger IO – skakalna šola 

7 Zlatko Suzič IO - investicije 

8 Franci Rogelj IO 

9 Peter Peklaj IO - vzdrževanje 

10 Andrej Masle IO 

11 Vesna Jeglič IO 

12 Matjaž Bogataj IO - sodniki 

13 Janez Stražišar IO  

14 Neža Oman Sršen IO 

15   

 
DISCIPLINSKI ODBOR 

# Ime in priimek odbor 

1 Andrej Masle DO - predsednik 

2 Stane Štemberger DO 

3 Miroslav Šestir DO 
 
NADZORNI ODBOR 

# Ime in priimek odbor 

1 Luka Podjed NO - predsednik 

2 Andrej Halec NO 

3 Nina Soklič NO 

 
SVET STARŠEV 

# Ime in priimek funkcija 

1 Lidija Hlače predsednica 

2 Franci Setnikar  

3 Iztok Podobnik  

 
SVET SKAKALCEV 

# Ime in priimek  

1 Špela Rogelj  

2 Andraž Pograjc  

 
 
ad 8) 
Zlatko Suzič novega predsednika, Aleša Šabederja, pozove k predstavitvi načrta dela za sezono 
2014/2015 in plan dela za izvoljeno obdobje. 
 
Aleš Šabeder se najprej zahvali za izkazano zaupanje in povzame bistvene točke svoje kandidature, ki 
so: 

- sanacija trenutnega finančnega stanja v klubu do konca novega olimpijskega cikla, 
- sprotno finančno pokrivanje obveznosti posameznih sezon, 
- enakovredno obravnavanje programov nordijskih disciplin (skoki in NK) na sejah IO, 
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- povečati bo potrebno vložek v kadre predvsem v nordijski kombinaciji in skokih deklet, zato bo 
potrebno dodatno rezervirati sredstva za vlaganje v razvoj teh dveh programov, 

- obnoviti bo potrebno pogodbe o sponzorstvu, donatorstvu, opremi, prevoznih sredstvih z 
dosedanjimi partnerji in sicer za nov olimpijski cikel, 

- vzdrževati bo potrebno aktivne stike z obstoječimi sponzorji in stopiti v kontakt z novimi 
družbami znotraj slovenskega prostora, 

- slediti bo potrebno tudi trendom marketinških dejavnosti v mednarodnem prostoru, 
- izpeljati programe strokovnega sveta in izboljšati rezultate minule sezone, 
- pospešeno delovati na animaciji novih članov in jih čim več obdržati v klubu, 
- vključiti v delovanje kluba tudi tekmovalce, ki so prenehali z aktivno športno kariero.     

 
 
ad 9) 
Podelitev nagrad in zahval 
 
ZAHVALE 
 
Nuša Tome Babnik  
Za pomoč pri pridobivanju finančnih sredstev za izvedbo sodniškega stolpa in naleta K-60. 
Zlatko Suzič  
Za zavzetost in pomoč pri izvedbi sodniškega stolpa in celostni obnovi skakalnega centra. 
Zvonimir Borštnar  
Za zavzetost, trud in pomoč pri izvedbi sodniškega stolpa, brvi in celostni obnovi skakalnega centra. 
Franci Rogelj  
Za ažurno pomoč pri vzpostavitvi nemotenega delovanja kluba po naravni nesreči – žledolomu. 
Neža Sršen Oman  
Za zavzetost, trud in pomoč pri izvedbi sodniškega stolpa, brvi in celostni obnovi skakalnega centra. 
Ljubo Jasnič 
Za uspešno vodenje kluba v letih od 2007 do 2014. 
 
NAGRADE 
 
Državnim prvakom se za vsak dosežen naslov državnega prvaka v sezoni 2012/2013 obračuna 60 €. 
En naslov se kompenzira z vadnino, vsak nadaljni naslov pa se sofinancira v nakup opreme 
tekmovalca. 
 
DRŽAVNI PRVAKI v sezoni 2013/2014 

Anita Seretinek 60 € Deklice do 15 let ZIMA: 9.3.2014, Planica 

Rok Masle 120 € Dečki do 10 let 
Dečki do 10 let 

ZIMA:  8.3.2014, Bohinj 
POLETJE: 19.10.2013, Kisovec 

Damjan Suzič 60 € Dečki do 13 let – nordijska kombinacija ZIMA: 1.3.2014, Rateče – Planica 

Lovro Kos 60 € Mladinci do 16 let - ekipno ZIMA: 15.2.2014, Planica 

Tine Bogataj 120 € Mladinci do 16 let – ekipno 
Mladinci do 16 let - ekipno 

ZIMA: 15.2.2014, Planica 
POLETJE: 26.10.2013, Kranj 

Urban Rogelj 180 € Mladinci do 16 let – ekipno 
Mladinci do 16 let – ekipno 
Mladinci do 16 let - posamično 

ZIMA: 15.2.2014, Planica 
POLETJE: 26.10.2013, Kranj 
POLETJE: 26.10.2013, Kranj 

Jan Kus 120 € Mladinci do 16 let – ekipno 
Mladinci do 16 let - ekipno 

ZIMA: 15.2.2014, Planica 
POLETJE: 26.10.2013, Kranj 

Jaka Bradeško 60 € Mladinci do 16 let - ekipno POLETJE: 26.10.2013, Kranj 

 
 
MLADINSKO SVETOVNO PRVENSTVO – medalje 

Urša Bogataj 2. mesto – ekipno (500 €) 30.1.2014, Predazzo 

Špela Rogelj 2. mesto – ekipno (500 €) 30.1.2014, Predazzo 
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ad 10) 
Predlog, sprejet na prejšnji skupščini, da se članstvo razširi tudi na podporne člane, za katere je 
veljala nižja članarina, se je obnesel, saj smo tako dobili več članov. 
 
Predlog za sklep: 
Članarina za prihodnjo sezono, ki teče od 1.7.2014 do 30.6.2015, ostane nespremenjena, in sicer: 

- 35,00 € za člane kluba, starejše od 15 let (tekmovalci, trenerji, sodniki, člani odborov kluba), 
- 25,00 € za člane kluba, mlajše od 15 let (tekmovalci), 
- 10,00 € za podporne člane kluba. 

Predlog je bil soglasno sprejet (52 glasov ZA, 0 glasov proti, 0 glasov vzdržani). 
 
SKLEP 15: Članarina za prihodnjo sezono, ki teče od 1.7.2014 do 30.6.2015, znaša: 

- 35,00 € za člane kluba, starejše od 15 let (tekmovalci, trenerji, sodniki, člani odborov kluba), 
- 25,00 € za člane kluba, mlajše od 15 let (tekmovalci), 
- 10,00 € za podporne člane kluba. 

 
 
Skupščina je bila zaključena ob 18.30. 
 
Predsednik delovnega predsedstva:  
 
Zlatko Suzič 
 

 
 

 

Overovatelja zapisnika: 
 
Peter Peklaj 
 

 
Lidija Hlače 
 

 

Zapisala: 
 
Irena Seretinek 
 

 

 
Priloge: 
PRILOGA 1: Poročilo o delu kluba v sezoni 2013/2014  
PRILOGA 1: Načrt dela za sezono 2014/2015 
PRILOGA 2: Finančno poročilo 
PRILOGA 3: Poročilo nadzornega odbora 
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PRILOGA 1 
 

 
Smučarski skakalni klub Ilirija 
Vodnikova cesta 155 
1000 Ljubljana 
  
 
 

POROČILO ZA SEZONO 2013-2014 
skupščina (30.6.2014) 

 
 
POROČILO ZA OBDOBJE 2013/2014 
 
V klub je na današnji dan včlanjenih 152 članov od katerih jih je 101 vključenih tudi v Smučarsko 
zvezo Slovenije (modra kartica) kot tekmovalci, sodniki in funkcionarji, medtem ko so ostali podporni 
člani.  
 
Od lanske skupščine do danes je imel Izvršilni odbor 10 rednih sej in 3 korespondenčne. Med sejami 
je za tekoče delovanje kluba skrbel kolegij predsednika v sestavi Ljubo Jasnič, Aleš Šabader in Irena 
Seretinek. Izvršilni odbor se je ukvarjal s tekočimi problemi, največ s finančnimi, veliko pozornost pa je 
posvetil tudi strokovnemu delu v klubu in izpeljavi tekmovalnih skakalnih programov ter organizaciji 
domačih tekmovanj. V pretekli sezoni nam ni uspelo zagotoviti sredstev za izvedbo celotnega 
planiranega programa v vseh selekcijah, tako da so nekatere planiran priprave mladinskih in mlajših 
selekcij odpadle. Posamezni člani izvršnega odbora so tudi redno sodelovali pri delu komisij, odbora in 
zbora SZ Slovenije Nordijske discipline in v organih Športne zveze Ljubljana. Sodelovanje s 
predstavniki Oddelka za šport MO Ljubljana je bilo dobro.  
 
 
Strokovni svet 
 
Strokovni svet skakalnih selekcij so pod vodstvom Jaroslava Sakale sestavljali profesionalna trenerja 
Kristjan Deterding in Matjaž Kladnik ter honorarna trenerja Miha Sever in Rok Mandl. Strokovni svet se 
je sestajal mesečno oziroma po potrebi in sproti reševal trenerske in organizacijske dejavnosti vezane 
na treninge, tekmovanja in opremo. 
 
Tudi v minuli sezoni je bil velik poudarek na izobraževanju trenerjev. Večinoma so se  trenerji udeležili 
seminarjev, ki jih je organizirala SZ Slovenije za izpopolnjevanje trenerskega znanja. 
 
Za velik uspeh v pretekli sezoni si štejemo povečan vpis začetnikov, saj ima klub trenutno registriranih 
kar 71 tekmovalcev, kar je največ v zadnjih sedmih letih. 
 
Rezultati so znani, vseeno pa bi posebej pohvalil vse reprezentante Žigo Mandla, Matica Kramaršiča, 
Andraža Pograjca ter reprezentantki v ženskih skokih Špelo Rogelj in Uršo Bogataj. Pohvala gre tudi 
vsem ostalim mlajšim tekmovalcem, ki so napredovali in dosegli dobre rezultate. V posameznih 
kategorijah imamo še vedno zelo slabe rezultate glede na renome kluba in pogoje dela v klubu. Ti 
rezultati so posledica dela v minulih letih ko je bil dotok tekmovalcev posameznih letnikov slab oziroma 
ga sploh ni bilo.   
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V reprezentančne selekcije so bili v sezoni 2013/2014 uvrščeni: 
- v "A" reprezentanco Andraž Pograjc,  
- v "B" reprezentanco Matic Kramaršič in Žiga Mandl.  
- v žensko »A« reprezentanco Špela Rogelj in Urša Bogataj. 

 
 
Skakalna šola Mostec 
 
Šola je v minulem letu ni nadaljevala s svojim delom.  
 
 
Gospodarstvo in finance 
 
Redni viri financ so dotacija MOL-a in MŠZŠ, članarina, vadnina, sponzorska in donatorska sredstva 
podjetij v denarju ali materialu ter dotacija SZ Slovenije. Klub je redno odvajal obračun DDV-ja in 
pravočasno oddal Podatke iz bilance stanja in Podatke iz izkaza poslovnega izida, vse skladno z 
zakonodajo. Prav tako sta bila pravočasno oddana finančna poročila na MO Ljubljana. 
 
Največja rak rana kluba je pridobivanje finančnih sredstev. Kot je bolj podrobno zapisano tudi v 
finančnem poročilu, je edini stalni vir sofinanciranje programa s strani MOL-a in sponzorskih sredstev 
različnih podjetij.  V minuli sezoni smo izgubili glavnega sponzorja, kar se nam je poznalo tudi na 
finančnih izkazih, saj smo leto končali z izgubo. Izpad prilivov glavnega sponzorja je bil v višini dobrih 
12.000 €, izkazana izguba pa je bila za slabih 10.000 €.  
 
Vsi ostali viri, ki tvorijo dohodke kluba, so delo posameznikov, ki s svojimi vezami in poznanstvi 
pridobijo, kar se pridobiti da. Da je stanje v klubski blagajni stalno blizu rdečih številk smo delno krivi 
tudi člani kluba, ki neredno ali pa sploh ne plačujemo vadnine, kar povzroča še dodatne likvidnostne 
težave. Čeprav se je v zadnjem letu finančna disciplina pri plačevanju vadnin povečala, je kljub temu 
ostalo nekaj neporavnanih obveznosti, predvsem pri članski in mladinski selekciji. Zato pozivamo vse 
člane in prijatelje kluba in smučarskih skokov na pomoč in sodelovanje, pri pridobivanju finančnih in 
materialnih sredstev, saj bomo samo s skupnimi močmi lahko zagotavljali nemoteno delovanje kluba.  
 
 
Sodniki  
 
Sodniški odbor je v minulem letu deloval pod vodstvom Matjaža Bogataja. Njihove glavne naloge so 
bile pri organizaciji tekmovanj in pri sojenju tekem, kjer so bili delegirani naši sodniki kot tehnični 
delegati, asistenti tehničnih delegatov ali pa kot ocenjevalni sodniki. Uspešno je bil organiziran 
sodniški seminar za nove člane, ki so izrazili željo, da bi bili sodniki. Sodniki so se udeležili tudi 
osrednjega slovenskega sodniškega seminarja, ki ga je organizirala Smučarska zveza Slovenije.  
 
 
Prireditve in tekmovanja 
 
Pod budnim očesom Zlatka Suziča so bila organizirana vsa predvidena tekmovanja tako v poletni, kot 
tudi v zimski sezoni. Organizacija tekmovanj je bila dobra. Pri organizaciji pa je še vedno zaželeno bolj 
zavzeto sodelovanje in pomoč staršev tekmovalcev ter ostalih članov kluba.  
 
 
Svet staršev 
 
Sestanki staršev so bili organizirani dvakrat. Povezava članov IO s predstavnico staršev je bila dobra. 
Po odstopu Maje Ulaga, kot predsednice sveta staršev, je funkcijo prevzela Lidija Hlače.  
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Stiki z javnostjo 
 
Stiki s sredstvi javnega obveščanja so na dobri ravni. Spletna stran, ki jo urejata Irena Seretinek in 
Vesna Jeglič je izkoriščena posebno za klubsko obveščanje, pohvalen pa je obisk strani, ki presega 
20000 obiskov. Prav tako je v celoti zaživel tudi klubski profil na Facebooku, ki ima že preko 400 
»všečkov«. Dodatno so se pri promociji kluba vključili starši, ki imajo otroke v mlajših selekcijah, pri 
čemer bi še posebej radi izpostavili Damjana Medico (stiki z mediji), Aleša Pavlina, Davorina Vukino in 
Nežo Oman Sršen (oglaševanje), ki so izdatno povečali promocijo letošnje (pravkar izpeljane) Revije 
skokov Mostec. 
 
 
Disciplinska komisija 
 
Disciplinska komisija ni imela nobene seje prav tako ni bilo nobene disciplinske prijave. 
 
 
Nadzorni odbor 
 
Nadzorni odbor se je v minulem letu sestal dvakrat, redno pa se predsednica nadzornega sveta, Neža 
Sršen Oman, udeleževala sestankov izvršnega odbora. Poročilo o pregledu finančnega poslovanja 
kluba bo podano v nadaljevanju. 
 
 
Gradnja in vzdrževanje objektov 
 
V minulem letu smo bili gradbeno zelo aktivni, saj smo preko javnih razpisov iz Mestne občine 
Ljubljana in Fundacije za šport pridobili sredstva za: 

- nakup in postavitev novih ograj ob izteku skakalnic (MOL), 
- nakup nove črpalke za vodo (MOL), 
- nakup dveh rabljenih snežnih topov »Krpan« (MOL) 
- peskanje in barvanje naleta na 60-metrski skakalnici ter zaščita stopnišča (FŠO 30% in MOL 

70%) in 
- izgradnjo novega sodniškega stolpa (FŠO 40% in MOL 60%). 

 
Poleg večjih obnovitvenih del, financiranih s strani FŠO ali MOL, smo s prostovoljnim delom in 
doniranim materialom naredili še: 

- obnovili nalet 10-metrske skakalnice in naredili nove podeste, 
- zabetonirali sidra na vsek skakalnicah za postavitev mrež pred zasneževanjem, 
- naredili dva podstavka za snežne topove, 
- urejevali in vzdrževali čisto okolico klubskega doma in 
- za zimsko sezono pripravili vse skakalne objekte.  

Vse omenjeno je bilo organizirano v obliki delovnih akcij in s pomočjo delovnih organizacij, ki so 
nastopali kot sponzorji v obliki materiala. Največje zasluge pri realizaciji naštetih aktivnosti je imel 
Zlatko Suzič z ekipo v sestavi: Andrej Masle (geodet), Neža Oman Sršen (arhitektka), Zvonimir 
Borštnar (gradbena stroka) in ostalimi člani kluba. 
 
V minuli sezoni objektov nismo zasneževali, saj v Ljubljani ni bilo dovolj mrzlo za izdelavo umetnega 
snega. 
 
 
 
Kadrovski problemi 
 
Vse kadrovske probleme pri strokovnem svetu oziroma pri trenerjih smo med letom uspešno rešili, 
velik problem pa ostaja delo in sodelovanje pri večini ostalih odborov v klubu, kjer včasih ni prave 
zagnanosti in želje.  
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Iz pretekle sezone, ko smo ugotovili, da je potrebno rešiti vodenje pridobivanja sponzorskih sredstev in 
vodenje pododbora za gradnjo, pripravo in vzdrževanje objektov, nam je uspelo postaviti članstvo 
pododbora za gradnjo, pripravo in vzdrževanje objektov, katerega vodenje je prevzel Zlatko Suzič. 
Pod njegovim nadzorom je bila oblikovana tudi skupina za pripravo projekta investicijskega 
vzdrževanja, ki je s strokovnjaki iz področja gradbeništva, arhitekture, geodezije, … pripravila projektni 
načrt, ki je bil osnova za kandidiranje kluba na razpisih, ki omogočajo sofinanciranje gradnje ali 
obnove športnih objektov.  V ekipo je vključil člane kluba: Zvoneta Borštnarja (gradbena stroka), Nežo 
Oman Sršen (arhitektka) in Andreja Masleta (geodet).  
 
Še vedno je problem pridobivanje sponzorjev. Celotno breme tega dela je v lanskem letu padlo na 
rame predsednika, Ljuba Jasniča.  
 
Prav tako moramo okrepiti delo pri organizaciji tekmovanj, posebno pa še pri zimski pripravi skakalnic 
za treninge in tekmovanja, kjer so bili trenerji in skakalci prevečkrat prepuščeni sami sebi. 
 
 
3. ZAKLJUČNI DEL 
 
Kot predsednik kluba sem deloval 7 let, na vas pa je, da moje delo ocenite. 
 
 
Predsednik: Ljubo Jasnič 
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PRILOGA 2 
 
FINANČNO POROČILO (za obdobje od 1.1.2013 do 31.12.2013) 
 
 
IZKAZ USPEHA 2013 
V letu 2013 smo ustvarili za dobrih 169.000 € prihodkov iz dejavnosti. Pretežni del je bil financiran iz 
državnega proračuna (MOL) oz. drugih javnih sredstev (77.500 €), donacij pravnih in fizičnih oseb 
(25.000 €), članarin in vadnin (20.200 €), sponzorskih sredstev (44.600 €) in finančnih prihodkov 
(1.700 €). V primerjavi z letom 2012 so prihodki upadli za 16%, predvsem na račun znižanja 
sponzorskih sredstev, saj je naš glavni sponzor »voda Costella« zašel v finančne težave in iz naslova 
sklenjene pogodbe za leto 2013 nismo dobili nobenih sredstev. 
 
Posledično smo želeli znižati celotne odhodke (178.600 €) in v primerjavi z lanskim letom, so bili nižji 
za 8%, sestavljeni pa so iz naslednjih postavk: 

- stroškov porabljenega materiala (predvsem gorivo, priprave, vzdrževanje klubskih vozil, nakup 
športne opreme in podobno) v višini 38.500 € 

- stroški storitev (predvsem  najem skakalnic in drugih športnih objektov ter osebnih dohodkov 
pogodbenih trenerjev (2 študenta (Mandl, Sever) in Sakala) v višini 74.100 € 

- stroški dela (dva zaposlena trenerja za polni delovni čas (Deterding in Kladnik) – sicer 
sofinancirana s strani MOLa in ena zaposlena za polovični delovni čas v okviru projekta Zdrav 
življenjski slog (Habjanič) – v celoti refinancirana s strani Zavoda za šport Planica) v skupni 
višini 50.100 € 

- ostali odhodki iz dejavnosti in odpisi vrednosti v višini 11.000 € 
- finančni in drugi odhodki v višini 4.900 € 

 
Zaradi presežka odhodkov nad prihodki, ker nam v celoti ni uspelo kompenzirati finančnega izpada 
glavnega sponzorja, smo poslovno leto 2013 končali z izgubo v višini 9.600 €. 
 
BILANCA STANJA na dan 31.12.2013 

- izkazujemo za 68.300 € sredstev, ki so sestavljena iz 
o dolgoročnih sredstev (43.200 €) in 
o kratkoročnih sredstev (25.100 €) ter 

- za 68.300 € obveznosti do virov sredstev, ki so sestavljene iz 
o društvenega sklada (23.900 €) – ta se je znižal za letošnjo izgubo  
o dolgoročnih poslovnih obveznosti do virov sredstev (3.800 €) in 
o kratkoročnih obveznosti do virov sredstev (40.500 € - od tega 8.500 € za kredite in 

32.000 € iz naslova poslovnih obveznosti) 
 
Dobiček letošnje Revije skokov je bil 13.300 €.  
 
K predstavljenemu finančnemu poročilu Zlatko Suzič doda, da bo klub za organizirana tekmovanja v 
zimski sezoni s strani SZS dobil 9.000 € dotacij. 
 

bilanca stanja 

2013.pdf
  

poslovni izid 

2013.pdf
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PRILOGA 3 
 
Povzetek: 

- Nadzorni odbor v sestavi: Neža Oman Sršen (predsednica), Andrej Halec (član) in Nina Soklič 
(članica), se je sestal 31.5.2014 

- člani so pregledali finančno poslovanje kluba, pri čemer so ugotovili, da so v primerjavi s 
preteklim letom padli prihodki (za 16%), odhodki pa za 8% 

- za 22.000 € je bilo manj dotacij, glede na preteklo leto 
- glavni sponzor tudi v letošnjem letu ni izpolnil finančnega dela pogodbenih obveznosti 
- izkazana je bila izguba v višini 9.599 € 
- pri pregledu niso ugotovili nepravilnosti in nenamenske porabe finančnih sredstev 
- člani NO so se redno udeleževali sej IO in bili seznanjeni z delom organov kluba in na celotno 

poslovanje kluba nimajo pripomb 
 
Skeniran izvod podpisanega poročila nadzornega odbora. 
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PRILOGA 4 
 

porocilo_vzdrzevanje

2013_2014_01.pdf
 

 
 


